



Referat af Bestyrelsesmøde i Marstal Kajakklub onsdag d. 13 september kl. 17.30

Deltager:

Niels Jørgen Bech

Jan Møller

Berit Eilertsen

Mathias Faurby

Mette Winther (referent)

Afbud:

Heidi Albertsen

Susanne Grube

1. Godkendelse af dagsorden *Godkendt*
2. Godkendelse af referat fra sidste møde *Godkendt*
3. Status i bestyrelsesoverdragelse.
 - a) Foreningsadministration.
Jan og Niels-Jørgen hjælpes ad med foreningsadministration.
 - b) Rokort
(memberlink) er et udviklingsprojekt, men indtil videre går det fint med registrering af turer, invitationer og information via platformen.
 - c) Gmail
Der er ikke meget aktivitet på klubbens gmail. Derved aftales det at det kun er Niels-Jørgen som har ansvaret for kontoen.
 - d) MitID
Niels-Jørgen arbejder med MitID.
 - e) Hostmaster:
Ligger hos Susanne som i dag er fraværende.

f) Betalingskort

Klubbens har ikke betalingskort, men dette er ikke noget problem da Brikside (hjemmeside systemet) kan betales via faktura.

4. Siden sidst

a) *Klubben har været vært for 3 grill-aftener, hvor 2 ud af 3 aftner var en succes med flot fremmøde. Det overvejes at laves dette til næste år igen.*

b) *Klubben har haft lånt klubben ud til et DGI arrangement "We Walk".*

c) *Jan har været på Samka for at repræsentere kajakklubben, og gøre reklame for de nye studerende fra navigationskolen og HF.*

d) *Klubben har modtaget støtte fra Hempelfonden (29.970 kr.) som er øremærket indkøb af mål samt bane til kajakpolo.*

e) *Der er indkøbt nye polohjelme.*

f) *Klubben har fejret sit 25 års jubilæum – som var en succes, med ca. 75 besøgende i løbet af dagen og omkring 30 meldt til spisning.*

5. Aflæsning

a) Vand, sidst aflæst 547 M3

b) El, sidst aflæst 258 kWh.

DD. aflæses vand til: 554 M3, El til: 943 kWh.

6. Økonomi (Susanne er bortrejst men sørger for bilag til punktet.)

Økonomien ser fornuftig ud med godt 90 medlemmer.

7. Rengøring

Klubben mangler hjælp til at gøre rent. Grundet sæsonen højsæson lakker mod enden, afventes det til foråret med at søge rengøringshjælp.

8. Forespørgsels fra Kaffeklubben ang. hjælp med strøm.

Klubben siger ja til at hjælpe med strømmen, forbeholdt de selv anskaffer en separat måler, så vi ved hvor meget strøm der bliver brugt.

9. Vedligeholdelse

a) Låge

Der er kommet låge i skabet hvor det gamle køleskab har stået – tak til Kurt Lund

b) Tag

Der ses taget kontakt til arkitekt Christina Kjerulff for møde omkring sparing af nyt tag. Til mødes inviteres udover Niels-Jørgen Mette, Mathias og klubmedlemmerne Kurt Lund og Emma-Kathrine Jensen.

c) Tjæring

af kajakhuset i Ærøskøbing udskydes til næste år

10. Klubaktiviteter, herunder nyt fra instruktørerne, sommerens aktiviteter. (Midtvejsevaluering)

Voksebegynderholdet blev afsluttet i forsommeren og de nye medlemmer er blevet frigivet.

11. Årshjul

Der er ønske om at lave fysisk årshjul til ophæng i klubben omkring klubbens aktiviteter, ses på/udarbejdes næste gang. (Mette laver skabelon til næste gang)

12. Planlægning af arbejdsdag og sæsonafslutning.

a) Arbejdsdag vil blive afholdt lørdag d. 28 okt. kl. 9.00-13.00

Arbejdsopgaver:

- Broen skal op*
- Dele af broen trænger til svejsning.*
- Der skal gøres rent.*
- Er vejret til det males der de nødvendige steder.*
- Kajakker efterses.*
- Vandtanken skal tømmes.*
- Bænkene skal sættes ind.*
- Der handles ind til frokost med fællesspisning til sidst.*

b) Julefrokosten fastsættes til lørdag d. 25 nov.

13. Evt.

Der er mulighed for at ansøge Friluftsrådet om økonomisk tilskud til projekter på vand. Mette laver ansøgning på støtte til 12 skørter og 12 veste til kajakpolo samt anmodning om 1 havkajak.

14. Næste møde: onsdag den 15. november 2023 kl. 17.30.